
بیوگرافی و آغاز فعالیت در صنعت پوشاک
پدرم  فعاليت  تهران هستم.  در  متولد سال 1357 
در زمينه توليد پوشاک مردانه بود و از همان دوران 
کودکی با صنعت پوشاک آشنا شدم. سال 1377 با 
توجه به تجارب کسب شده صنعتی، تصميم گرفتم 
به طور مستقل کسب و کار خود را با توليد پوشاک 
زنانه در یك کارگاه کوچك آغاز کنم در حالی که از 
نظر مالی تحت هيچ حمایتی قرار نگرفتم. به این 
ترتيب توليد با 3-2 دستگاه چرخ خياطی شروع شد. 
مدنظر  را  بازار  پرفروش  محصولات  کار،  اوایل  در 
قرار می دادیم و سپس آنها را کپی می کردیم اما با 
افزایش حجم توليد، نياز به نوآوری و ایجاد تمایز با 
محصولات سایر همکاران احساس شد به همين دليل 
دو محصول متفاوت از نظر مد و چاپ به بازار ارائه 
دادیم که ابتدا مورد تمسخر و حتی سرزنش برخی 
دوستان و همکاران قرار گرفت. در مورد اول، روی 
تی شرت های زنانه از تصاویر فانتزی و عروسکی به 

صورت چاپی استفاده کردیم که تا آن زمان در بازار 
سابقه نداشت و طبق پيش بينی های ما، مورد استقبال 
چشمگير بازار قرار گرفت به طوری که سایر همکاران 

از محصولات ما کپی می کردند. 
در گام بعدی با افزایش حجم توليد، نفرات بيشتری 
استخدام شدند و به محل جدید و بزرگ تری منتقل 
را  گرم  پوشاک  و  سوئی شرت  توليد  سپس  شدیم؛ 
آغاز کردیم. در این بخش تلفيقی از کارهای خزدار 
روی لباس های زنانه بود که به یاد دارم زمانی که 
از  تعدادی  کردیم،  عرضه  بازار  به  را  این محصول 
اعلام  زنانه  پوشاک  قدیمی  و  معتبر  توليدکنندگان 
فرهنگ  به  متعلق  محصولاتی  چنين  که  کردند 

به ارتقای کیفیت محصولات 
خود بیندیشیم

اشاره:
اصلی ترین فعالیت علیرضا یوسفی، تولید پوشاک 
اما  دارد  آن سابقه  در  که حدود 20 سال  است 
به دلیل مشکلاتی مانند قاچاق، گران بودن مواد 
اولیه باکیفیت و ..  بر بخش چاپ دیجیتال پارچه 
متمرکز شده که صنعت جدید و نوپایی در کشور 

به شمار می آید. 
نظر  از  زمینه عنوان داشت » شاید  این  وی در 
مرغوب  و  باکیفیت  بسیار  ما  محصولات  کیفی، 
باشند اما از نظر جذابیت های ظاهری، تولیدکننده 
خارجی امکان مانور به مراتب بیشتری دارد. به 
دلیل همین مسأله، متد کاری خود را تغییر دادیم 
و وارد مقوله تولید لباس های چاپی و منقش به 
طرح های متنوع شدیم. در آن زمان، تکنولوژی 
چاپ در ایران چندان پیشرفته نبود و شرکت های 
مدت  در  که  داشتند  وجود  انگشت شماری 
زمان طولانی به ارائه خدمات چاپ روی پارچه 
که شخصاً  افتادم  فکر  این  به  لذا  می پرداختند 

تکنولوژی صنعت چاپ را وارد کشور کنم.«
چاپ  صنعت  دارم  »اطمینان  یوسفی،  گفته  به 
دیجیتال پارچه در ایران جایگاه شایسته ای کسب 
می کند و کمک می کنیم با سرعت بیشتری این امر 
نهادینه شود.« متن کامل این مصاحبه را پیش رو 

دارید.

گفت وگو با علیرضا یوسفی- مدیرعامل شرکت تولیدی پوشاک آلیس
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غرب است و در ایران مورد استقبال قرار نمی گيرد؛ 
بعضی هم با تمسخر گفتند این خزها متعلق به لباس 
اسکيموها و مناطق سردسير است! که البته استقبال از 
این مدل لباس، بسيار فراتر از پيش بينی ما با استقبال 
مصرف کنندگان روبرو شد و نه تنها مورد کپی برداری 
سایر توليدکنندگان قرار گرفت بلکه ميزان فروش 
پارچه های خزدار نيز افزایش پيدا کرد. دستيابی به این 
دو موفقيت از نظر ذهنی برایم سکوی پرتابی بود که 
به ارائه محصولات جدید، متفاوت و متمایز فکر کنم و 

آن را به توليد برسانم.

این ایده های جدید چگونه به ذهنتان خطور 
کرد؟

از نمایشگاه مختلف خارجی در صنعت پوشاک بازدید 
به عمل می آوردم و ایده های بسياری هنگام بازدید 
از غرفه ها به ذهنم می رسيد اما در مورد ایده استفاده 
از تصاویر فانتزی و پارچه خزدار صادقانه باید عنوان 
کنم؛ همکارانی در این زمينه داشتم که ایده هایی را به 
من پيشنهاد می دادند و پس از مشورت و تبادل نظر 
پيرامون اجرای این طرح ها، در بخش سرمایه گذاری و 

توليد اقدام می کردم. 
شاید این سوال برای بسياری از مخاطبان پيش آید که 
چرا با این سابقه کاری از نظر برندینگ، چندان شناخته 
شده نيستيد و نام مجموعه شما برای مصرف کنندگان 
چندان آشنا نيست باید به این ترتيب پاسخ دهم که 
سال 1385 کسب و کار بسيار پر رونقی را تجربه 
کردیم اما تا سال 1393 از نظر توليد پوشاک زنانه 
در این صنعت، زیرساخت های مربوط به برندسازی 
مواد  از  استفاده  به  صرفاً  و  بودیم  نداده  انجام  را 
کيفيت  ارتقای  و  درآمد زایی  داخلی،  مرغوب  اوليه 

محصولات متمرکز شده بودیم. 
این دوران سپری شد تا این که سال 1391 به این 
نتيجه رسيدم که تقاضای بازار مانند گذشته نيست و با 
توجه به افزایش تورم و قيمت تمام شده محصولات 
دچار مشکلاتی شدیم و کار به جایی رسيد که قيمت 
توليدات ما با پوشاک وارداتی برابر می کرد؛ بنابراین 
مصرف کننده ترجيح می داد پوشاک خارجی تهيه کند. 
بسيار  ایران  با  کشور  از  خارج  در  توليد  امکانات 

محصولات  کيفی،  نظر  از  شاید  است.  متفاوت 
نظر  از  اما  باشند  مرغوب  و  باکيفيت  بسيار  ما 
امکان  خارجی  توليدکننده  ظاهری،  جذابيت های 
مانور به مراتب بيشتری دارد. به دليل همين مسأله، 
متد کاری خود را تغيير دادیم و وارد مقوله توليد 
متنوع  طرح های  به  منقش  و  چاپی  لباس های 
شدیم. در آن زمان، تکنولوژی چاپ در ایران چندان 
پيشرفته نبود و شرکت های انگشت شماری وجود 
داشتند که در مدت زمان طولانی به ارائه خدمات 
چاپ روی پارچه می پرداختند لذا به این فکر افتادم 
وارد کشور  را  تکنولوژی صنعت چاپ  که شخصاً 
کنم، سال 2005 به انجام تحقيق و مطالعه در این 
از چند نمایشگاه معتبر بين المللی  زمينه پرداختم، 
نهایت  در  و  کردم  بازدید  دیجيتال  چاپ  صنعت 
موفق به نصب و راه اندازی تعدادی دستگاه چاپ 
از  خارج  همکاران  از  تعدادی  راهنمایی  با  شدم. 
کشور، در دوره های آموزشی چاپ دیجيتال شرکت 

کردم تا کاملًا با عملکرد دستگاه ها آشنا شوم. 
پس از شروع توليد به کمك دستگاه های مذکور با 
استقبال واحدهای توليدی همکار در این زمينه روبرو 
شدیم؛ لذا به ارائه خدمات چاپ به سایر توليدکنندگان 
پوشاک بچه گانه، مانتو و... پرداختيم؛ این روند ادامه 
داشت تا جایی که دستگاه های خود را ارتقا دادیم و 
چاپ  اول  نفر  که  می کنم  جرأت  اعلام  به  امروز 
می  شویم  محسوب  ایران  در  پارچه  روی  دیجيتال 
و مجموعه ما مجهز به مدرن ترین و پيشرفته ترین 
دستگاه های چاپ دیجتال پارچه کشور است و توان 
توليد روزانه10 هزار متر مربع پارچه چاپی را داریم. 
به  چاپ،  صنعت  در  فعاليت  گسترش  با  همزمان 
توليد پوشاک نيمه مجلسی، اسپورت و راحتی زنانه 
با حدود 90 نفر نيروی انسانی )به صورت مستقيم( 
نيز ادامه می دهيم. تصميم داریم سایر شرکت ها را 
با صنعت چاپ دیجيتال پارچه آشنا کنيم و با ورود 
ماشين آلات مدرن، علم و دانش فنی بهره گيری از 
آنها را منتقل نمایيم تا همکاران بتوانند به رقابت با 
پارچه های قاچاق چين، کره جنوبی، دوبی، ترکيه و ... 
بپردازند و محصولات خود را با قيمت مناسب در اختيار 

مصرف کننده قرار دهند.

پرورش  رقیب  برای خود  که  ترتیب  این  به 
می دهید! 

قطعاً همين طور است اما ذهن کوچك به این فکر 
می کند که رقيبان، بازار صنعت چاپ دیجيتال پارچه 
را از ما خواهند گرفت اما من این گونه فکر نمی کنم 
و معتقدم هر  اندازه این صنعت در کشور ما شناخته 
شود، باز هم جای کار فراوانی وجود دارد بنابراین 
هيچ کسی جای دیگری را اشغال نخواهد کرد پس 
چه بهتر به عنوان فردی که 10 سال در این زمينه 
مطالعه داشته و تجربه کسب کرده، دانش خود را به 

دیگران انتقال دهم. 
نمی توان جلوی ورود تکنولوژی را گرفت و  قطعاً 
هر اندازه یك علم را در حيطه کاری خود محصور 
کنم، حتماً به اصطلاح به بيرون درز خواهد کرد و 
رقيبان در جریان آن قرار می گيرند. به سطحی از 
توانمندی رسيده ایم که در عرض سه ماه قادر به 
اما در  بود  به دیگران) رقيبان( خواهيم  انتقال آن 
کنار آن ، دستگاه های مورد نياز و ملزومات مصرفی 
را به آنان ارائه می کنيم. اطمينان دارم صنعت چاپ 
دیجيتال پارچه در ایران جایگاه شایسته ای کسب 
این  بيشتری  با سرعت  می کند و کمك می کنيم 

امر نهادینه شود. 
اصلی ترین فعاليت ما توليد پوشاک بود که حدود 20 
سال در آن سابقه دارم اما به دليل مشکلاتی مانند 
قاچاق، گران بودن مواد اوليه باکيفيت و ..  بر بخش 
چاپ دیجيتال پارچه متمرکز شده ایم که صنعت جدید 

و نوپایی در کشور به شمار می آید. 

قطعاً نمی توان جلوی ورود تکنولوژی را گرفت و 
هر اندازه یک علم را در حیطه کاری خود محصور 
کنم، حتماً به اصطلاح به بیرون درز خواهد کرد و 
رقیبان در جریان آن قرار می گیرند. به سطحی از 
توانمندی رسیده ایم که در عرض سه ماه قادر به 
انتقال آن به دیگران) رقیبان( خواهیم بود اما در 
کنار آن ، دستگاه های مورد نیاز و ملزومات مصرفی 
را به آنان ارائه می کنیم. اطمینان دارم صنعت 
چاپ دیجیتال پارچه در ایران جایگاه شایسته ای 

کسب می کند 
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زمینه  در  پوشاک  تولیدکنندگان  دیدگاه 
در  پارچه  دیجیتال  چاپ  از  بهره گیری 

تولیداتشان چیست؟
را  خود  خرسندی  مراتب  توليدکنندگان  از  بسياری 
پارچه به ما اعلام  با چاپ دیجيتال  جهت آشنایی 
می کنند. شاید 15 درصد از فعالان صنعت پوشاک با 
این مقوله آشنا هستند اما بخش عمده ای از همکاران 
آن را کاری غيرممکن در ایران می دانند و محصولات 
خود را خارج از کشور تهيه می کنند ولی مجموعه ما 
با حضور در نمایشگاه پوشاک ) ایران  مد( تمام تلاش 
خود را به عمل خواهد آورد تا تکنولوژی  چاپ دیجيتال 
را به فعالان صنعت پوشاک و حتی مردم معرفی کند.

هزینه بر  پارچه  دیجیتال  تکنولوژی چاپ  آیا 
به  نسبت  تولیدکنندگان  که  است  پیچیده  و 
بهره گیری از آن مقاومت می کنند و یا ترجیح 
از  چاپی(  را  ) پارچه  نهایی  محصول  می دهند 

خارج کشور تهیه کنند؟
کارهای  و  کسب  تمام  مشابه  هم  تکنولوژی  این 
دیگر در سطوح مختلف از کيفيت پایين با هزینه های 
محدود تا کيفيت بسيار بالا و هزینه های معقول، قابل 
انجام است. به عقيده من در مقایسه با هزینه های 
واردات و ضرباتی که قاچاق کالا بر پيکره توليد وارد 
می کند؛ هزینه های مربوط به استقرار تکنولوژی چاپ 

دیجيتال پارچه آن چنان گزاف و بالا نيست.   
در حال حاضر قيمت خدمات این نوع چاپ در ایران 
بسيار بالاست و تقریباً سه برابر قيمت خدمات چاپ 
در ترکيه می باشد و با توجه به تعدد دستگاه هایمان 
می خواهيم در زمينه تثبيت قيمت اقداماتی انجام دهيم 
 یعنی همسو با قيمت های خارج از کشور این کار را در 

ایران انجام خواهيم داد البته اگر در زمينه واردات رنگ 
و کاغذ به لحاظ مسائل گمرکی و تحریم ها با مشکل 
خاصی مواجه نشویم؛ متأسفانه علی رغم تحقق برجام، 
چاپ  صنعت  دستگاه های  واردات  مجبوریم  هنوز 
دیجيتال را از طریق کشور ثالث انجام دهيم که این 
امر معادل 40-30 درصد هزینه های راه اندازی خط 

چاپ دیجيتال را در ایران افزایش می دهد.

آلیس  محصولات  توزیع  سیستم  مورد  در 
توضیحاتی ارائه دهید. آیا به صورت فروشگاه 
عرضه مستقیم محصولات در اختیار مردم قرار 
می گیرد یا از طریق سیستم بنکداری و سنتی 

فعالیت می کنید؟
محصولات ما از طریق شبکه بنکداری در سراسر 
مستقيم  عرضه  فروشگاه  و  می شود  توزیع  کشور 

نداریم. 

بسیاری از همکاران شما در صنعت پوشاک 
مستقیم  عرضه  فروشگاه  وجود  که  معتقدند 
آنان را با سلیقه، خواست و نیاز مصرف کنندگان 
آشنا می کنند و مزایای عرضه مستقیم به مراتب 
بیشتر از بنکداری است؛ ضمن این که سیستم 
بنکداری و سنتی، مشکلات خاص خود را دارد 
مصاحبه  انجام  نیازمند  آنها،  به  پرداختن  که 

جداگانه  است! 

همان طور که در ابتدای مصاحبه ام به توانمندی ها و 
روند رو ربه رشد مجموعه آليس اشاره کردم، بهتر 
تجربه ای  شاید  بپردازم  نيز  خود  نقاط ضعف  است 
باشد برای کسانی که در مراحل اوليه ورود به ميدان 
صنعت و توليد هستند. اگر بتوانيم محصولات خود را 
به طور مستقيم در اختيار مردم قرار دهيم و واسطه ها 
کاهش 50  با  کميت  نظر  از  شاید  کنيم،  را حذف 
درصدی فروش در ماه مواجه شویم اما قطعاً سودی 
که در این ميان واسطه می برد و کالای ما را در کنار 
محصول بی کيفيت دیگری در معرض مشاهده مردم 
قرار دهد تا ذهنيت مصرف کننده نسبت توليدات ایرانی 
فروشگاه  راه اندازی  دليل  به همين  نشود  خدشه دار 
عرضه مستقيم منطقی است؛ ضمن این که فقدان 
سيستم عرضه مستقيم یکی از نقاط ضعف ما بود 
که متأسفانه در طول دوران کاری خود به آن توجه 
چندانی نکردم و حتماً اگر بار دیگر فرصتی برای ایجاد 
یك کسب و کار دیگر پيش آید، محصولات خود را 
به صورت مستقيم به دست مصرف کننده می رسانم.

یعنی برای عرضه مستقیم محصولات آلیس 
دیر شده است؟

با توجه به فعاليت گسترده در بخش چاپ دیجيتال 
روند  شاید  بازار،  وضعيت  نبودن  مساعد  و  پارچه 
شکل گيری فروشگاه عرضه مستقيم به کندی انجام 

شود. 

فعالیت  ثبت  دستورالعمل  به  توجه  با  امروز 
پوشاک  عرضه  پوشاک ،  در  خارجی  برندهای 
رسمی  و  قانونی  صورت  به  ایران  در  خارجی 
انجام می شود و مردم با شور و اشتیاق بالا و 
عدم توجه به کیفیت واقعی کالا به استفاده از 
اجناس خارجی روی آورده اند اما به اعتقاد من 
این چالش طی 3-2 سال آینده حل خواهد شد
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در زمینه فروش اینترنتی برنامه هایی دارید؟
فعاليت در دنيای مجازی برای زمانی است که فروشگاه 
عرضه مستقيم داشته باشيم و با توجه به این که فعلًا 
برنامه ای برای عرضه مستقيم و جزیی فروشی نداریم، 
وارد مباحث مربوط به فروش اینترنتی هم نشده ایم؛ 
اما در آینده روند فعاليت در صنعت پوشاک به نحوی 
پيش خواهد رفت که مجبوریم فرو ش اینترنتی و دایر 
نمودن شعبات فروش مستقيم را در برنامه کاری خود 

قرار دهيم. 

و برنامه های صادراتی؟
چندین بار با اربيل عراق و تاجيکستان کار کرده ایم 
اما با توجه به وجود رقيبانی که به ارائه محصولات 
متنوع تر می پردازند و برخلاف ما مشکلی در زمينه نقل 
و انتقال پول ندارند، در زمينه صادرات چندان موفق 

نبوده ایم و فعلًا بر بازار داخلی متمرکز شده ایم. 

در حال حاضر نظر مصرف کنندگان نسبت به 
پوشاک ایرانی چگونه است؟ آیا همانند سال های 
قبل پوشاک ایرانی برایشان تداعی کننده کالای 
بی کیفیت است یا با توجه به تبلیغات گسترده 
بسیاری از برندهای مطرح و خوشنام پوشاک، 
نگرش عمومی نسبت به پوشاک داخلی بهتر 

شده است؟ 
دسترسی  تحریم ها،  به  توجه  با  مصرف کنندگان 
اغلب  و  نداشتند  خارجی  پوشاک  به  گسترده ای 
خریدار محصولات قاچاق بودند. به یاد دارم در یکی 
از فروشگاه های پوشاک خارج کشور، احساس کردم 
در ایران هستم زیرا اغلب مشتریان به زبان فارسی 
صحبت می کردند و به خرید برای خود و خانواده شان 
مشغول بودند و آن قدر که ایرانی ها از این فروشگاه 
خریداری می کردند؛ خارجی ها در آنجا حضور نداشتند! 
امروز با توجه به دستورالعمل ثبت فعاليت برندهای 
خارجی در پوشاک ، عرضه پوشاک خارجی در ایران 
به صورت قانونی و رسمی انجام می شود و مردم با 
شور و اشتياق بالا و عدم توجه به کيفيت واقعی کالا 
به استفاده از اجناس خارجی روی آورده اند اما به اعتقاد 
من این چالش طی 3-2 سال آینده حل خواهد شد و 

مردم به تدریج متوجه کيفيت پایين برخی محصولات 
از محصولات  می دهند  ترجيح  و  خارجی می شوند 
باکيفيت ایرانی استفاده کنند؛ البته ورود قانونی پوشاک 
خارجی به کشور را مثبت ارزیابی می کنم زیرا باعث 
تکاپو و تلاش بيشتر توليدکنندگان ایرانی برای توليد 
و ارائه محصولات با کيفيت تر و رقابت پذیرتر می شود. 
متأسفانه در این ميان برخی همکاران با استفاده از 
مواد اوليه نه چندان مرغوب و کاهش هزینه ها در 
بخش توليد، باعث می شوند کالای ایرانی به عنوان 
یك محصول سطح پایين و بی کيفيت شناخته شود، 
را  خود  تلاش  همکاران  از  بسياری  نيز  مقابل  در 
برای به روز رسانی خطوط توليد و افزایش کيفيت 
محصولات توليد داخل به عمل می آورند به اعتقاد من 
باید قضاوت را به مردم سپرد و گذشت زمان کيفيت 

قابل توجه توليدات داخلی را نشان خواهد داد. 

پوشاک ایرانی از نظر تنوع، مد و طراحی قابل 
رقابت با پوشاک خارجی است؟

در این زمينه هم به گذر زمان نياز داریم تا مدتی 
از حضور برندهای خارجی در کشور سپری شود تا 
باید  که  برسند  نتيجه  این  به  ایرانی  توليدکنندگان 
برای ادامه حيات به تنوع محصولات خود بپردازند. 
در سال 1385، از یك نوع پوشاک، بالغ بر 500 هزار 
قطعه توليد می کردیم و تحویل بازار می دادیم اما در 
حال حاضر برای ماندن در بازار، باید 500 هزار قطعه 
پوشاک را در 500 مدل ارائه دهيم زیرا سلایق بسيار 
متفاوت شده است و مردم مدل های مختلف لباس را 
از طریق شبکه های مختلف  اینترنتی و ... مشاهده 
می کنند و انتظاراتشان از توليدکننده داخلی بسيار بالا 

رفته است.

و  دغدغه ها  چه  با  تولیدکننده  یک  به عنوان 
مشکلاتی در مسیر تولید مواجهید؟

یکی از مشکلاتی که از سال  1391 به بعد برایمان 
به وجود آمد، تثبيت قيمت مواد اوليه است. برای مثال 
امروز مواد اوليه مورد نياز را تهيه می کردیم و برای 
فصل آینده  200 مدل محصول به عنوان نمونه توليد 
می کردیم، سپس برحسب محاسبات قيمت اوليه ای 

که انجام می دادیم، آن را به بازار عرضه می کردیم اما 
متوجه شدیم اگر دوباره بخواهيم محصول مدنظر را با 
همان قيمت تمام شده توليد کنيم؛ مقرون به صرفه و 
امکان پذیر نيست و مرتب در حال تغيير قيمت هستيم 
حتی محصولی داشتيم که در طول یك فصل، با 
چهار بار تغيير قيمت مواجه شد! در این شرایط، نوسان 
قيمت دلار را هم تجربه کردیم. مواد اوليه یك سال 
اما  می کردیم  تهيه  تومانی  دلار 1200  با  را  توليد 
زمانی که نرخ دلار به 2500 تومان، 3500 تومان و 
حتی نزدیك به 4 هزار تومان رسيد؛ تأثيرات بسياری 
در فعاليت توليدی ما گذاشت. مشکل دیگر، قاچاق 
پوشاک است.  با واردات قانونی و رسمی هيچ گونه 
مخالفتی ندارم اما معتقدم مصرف کننده یك محصول 
حق انتخاب دارد و نمی توان وی را مجبور به استفاده 
از کالای ایرانی نمود؛ بلکه باید محصول ایرانی را 
در کنار مشابه خارجی ارائه دهيم تا به تدریج اعتماد 
مصرف کننده با ارتقای سطح کيفی محصول ایرانی، 
جلب شود. اما زمانی که با واردات بی رویه و قاچاق 
پوشاک ارزان قيمت مواجهيم، با توجه به قدرت خرید 
پوشاک  می دهد  ترجيح  مصرف کننده  مردم،  پایين 

خارجی و ارزان تهيه کند. 

مطلب پایانی
توصيه ام به کسانی که می خواهند وارد عرصه توليد 
شوند این است که اگر به کاری علاقه دارند، وارد توليد 
آن شوند؛کما این که از دوران کودکی شيفته صنعت 
ایشان  به واحد توليدی  پوشاک بودم و همراه پدرم 
می رفتم و از نزدیك در جریان روند توليد قرار می گرفتم. 
همين علاقه باعث شد که توليد پوشاک را به عنوان 
فعاليت حرفه ای انتخاب نمایم و از این انتخاب، خرسند 
و راضی هستم. هيچ گاه از فعاليت توليدی خسته و 
پشيمان نشده ام و حتی امروز که صنعت چاپ دیجيتال 
پارچه را وارد ایران کرده ام و با موفقيت در این بخش 
به کار ادامه می دهم مرهون سابقه و تجربه فعاليت 
توليدی ام است.  از همکاران و سایر توليدکنندگان نيز 
درخواست می کنم همواره به ارتقای کيفيت محصولات 
خود بيندیشند زیرا یکی از مهم ترین عوامل موفقيت، 

توجه به همين موضوع است.  
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